

MULTITUDE SE:N YLIMÄÄRÄINEN YHTIÖKOKOUS 16.9.2021

THE EXTRAORDINARY GENERAL MEETING OF MULTITUDE SE ON 16 SEPTEMBER 2021

AUßERORDENTLICHE HAUPTVERSAMMLUNG DER MULTITUDE SE AM 16. SEPTEMBER 2021

HALLITUKSEN SELOSTUS TILINPÄÄTÖKSEN TAI OSAVUOSIKATSAUKSEN JÄLKEISISTÄ YHTIÖN ASEMAAN OLENNAISESTI VAIKUTTAVISTA TAPAHTUMISTA

STATEMENT BY THE BOARD OF DIRECTORS OF EVENTS WITH AN ESSENTIAL EFFECT ON THE STATE OF THE COMPANY THAT HAVE OCCURRED AFTER THE FINANCIAL STATEMENTS OR INTERIM REPORT

BERICHT DES VERWALTUNGSRATS (BOARD OF DIRECTORS) ÜBER EREGNISSE NACH DEM JAHRESABSCHLUSS ODER DEM HALBJAHRESFINANZBERICHTS, DIE WESENTLICHE AUSWIRKUNGEN AUF DIE LAGE DER GESELLSCHAFT HABEN

Hallitus toteaa osakeyhtiölain 5 luvun 21 §:n 2 momentin 4 kohdan mukaisena selostuksenaan, että osavuositarkastuksen 1.1.–30.6.2021 (julkistettu 19.8.2021) jälkeiset yhtiön asemaan olennaisesti vaikuttavat tapahtumat käyvät ilmi yhtiön julkistamista tiedotteista, jotka ovat saatavilla yhtiön internetsivuilla.

The Board of Directors states as its statement pursuant to in chapter 5, section 21, subsection 2, paragraph 4 of the Finnish Companies Act that events with an essential effect on the state of the company that have occurred after the interim report 1 January – 30 June 2021 (published on 19 August 2021) have been announced in the releases published by the company and available on the company's website.

Der Verwaltungsrat (Board of Directors) teilt hiermit als Bericht gemäß Kapitel 5, Ziffer 21, Absatz 2, Nummer 4 des finnischen Gesetzes für Kapitalgesellschaften (Finnish Companies Act) mit, dass jegliche Ereignisse, die wesentliche Auswirkungen auf die Lage der Gesellschaft haben und sich nach dem Halbjahresfinanzbericht für den Zeitraum vom 1. Januar 2021 bis um 30. Juni 2021 (veröffentlicht am 19. August 2021) ereignet haben, durch die Gesellschaft veröffentlicht wurden und auf der Internetseite der Gesellschaft verfügbar sind.

Yhtiö on 9.7.2021 tiedottanut yhtiön hallituksen päättäneen hyväksyä siirtosuunnitelman koskien Multitude SE:n kotipaikan siirtämistä Helsingistä, Suomesta Hampuriin, Saksaan. Suunnitelman mukaisesti siirron odotetaan tapahtuvan arviolta 31.12.2021. Lopullinen siirtopäätös edellyttää yhtiökokouksen hyväksyntää.

On 9 July 2021, the company has published a release concerning a decision by the Board of Directors to approve a transfer proposal regarding the transfer of the registered office of Multitude SE from Helsinki, Finland to Hamburg, Germany. According to the proposal, the transfer would take effect on or about 31 December 2021. The final decision on the transfer is subject to approval by the shareholders' general meeting.

Am 9. Juli 2021 hat die Gesellschaft den Beschluss des Verwaltungsrats zur Genehmigung eines Verlegungsplans für die Verlegung des Sitzes der Multitude SE von Helsinki, Finnland, nach Hamburg, Deutschland, veröffentlicht. Gemäß dem Verlegungsplan soll die Verlegung am oder um den 31. Dezember 2021 wirksam werden. Die endgültige Entscheidung über die Verlegung steht unter dem Vorbehalt der Genehmigung durch die Hauptversammlung.

Helsingissä, 25.8.2021

In Helsinki, on 25 August 2021

Helsinki, am 25. August 2021

MULTITUDE SE

Hallitus

Board of Directors

Verwaltungsrat